
                                              P R O T O K Ó Ł  NR XXXII/2006
                                         
                                        Z XXXII  UROCZYSTEJ SESJI 
                                            RADY GMINY MICHAŁÓW
                                     odbytej w dniu 24 stycznia 2006 roku

  
Przewodniczący Rady Gminy dokonał otwarcia uroczystej sesji Rady Gminy 
Michałów przed budynkiem w którym ma swoją siedzibę Gminna Biblioteka 
Publiczna wraz z nowootworzonym Gminnym  Centrum Kultury w Michałowie. 
Przewodniczący  Rady Gminy przywitał  radnych i zaproszonych gości , a następnie 
wspólnie  z  Panią Dorotą Bębenek -Kierownikiem Gminnego Centrum Kultury 
dokonał przecięcia wstęgi.
Przewodniczący Rady prosi Wójta Gminy o zabranie głosu.
Wójt Gminy wygłosił okolicznościowe przemówienie  na temat rola kultury w 
życiu  człowieka.
Po uroczystej ceremonii otwarcia Gminnego Centrum Kultury Panie i Panowie Radni 
przybyli na salę obrad w Urzędzie Gminy w Michałowie. 
Przewodniczący Rady Gminy  po przybyciu na salę konferencyjną wznawia obrady 
sesji stwierdza , że na ustawowy skład rady 15 radnych w sesji udział bierze 13 
radnych  co gwarantuje prawomocność obrad.
Na Sekretarza obrad powołuje Wiceprzewodniczącego Rady Gminy – Pana Artura 
Zycha.
Przewodniczący Rady Gminy przedstawia porządek obrad dzisiejszej sesji.
1. Otwarcie , które już było.
2. Przecięcie wstęgi które było.
3. Okolicznościowe wystąpienie Wójta Gminy Michałów ,które już było
4.   Przejście do sali konferencyjnej Urzędu Gminy już było.
5. Stwierdzenie qworum
6.Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie:
   ustalenia regulaminu określającego niektóre zasady wynagradzania  za pracę 
    oraz zasady  przyznawania  nauczycielom zatrudnionym w oświatowych jednostkach 
    organizacyjnych  na terenie gminy  Michałów dodatków do wynagrodzenia ,dodatku
    mieszkaniowego i nagród
7. Zakończenie sesji.

Przewodniczący Rady Gminy po przedstawniu porządku obrad sesji pyta czy są 
propozycje zmian porządku obrad sesji.
Przewodniczący Rady Gminy wprowadza do porządku obrad sesji projekt uchwały w 
sprawie rozwiązania umowy wieczystego użytkowania z Fundacją Pomocy 
Zołnierzom Batalionów Chłopskich oraz Zasłużonym Działaczom Ruchu Ludowego



w Warszawie nieruchomości zabudowanej zabytkowym zespołem pałacowym w 
miejscowości Góry.
Obecny na sali obrad Doradca Prawny wyjaśnia , że uchwała taka musi być podjęta ,
gdyż w podpisanej umowie nie ma żadnych zapisów , które by zobowiązywały do 
konsekwecji prawnych w razie nie dbania o ten  majątek przez tą firmę.
Radny Ziółkowski przecież są protokoły w których są określone terminy z których to 
firma zobowiąząła sie zabezpieczenia tego pałacu.
Przecież większość spraw w tym tyemacie załatwia konserwator zabytków.
Doradca dodaje , że w protokołach nie zawarto i w akcie również nie określono 
dokładnie warunków jakie winny być zgodnie z ustawą 1985 roku.
W akcie winien być harmonogram , który dokładnie określi zakres działania.
Radny Klamiński czy była robiona inwentaryzacja w tym pałacu , bo doszły mnie 
słuchy , że zostało wszystko wyszabrowane tak można powiedzieć np. kominki 
Dlatego uwazam , że należałoby powiadomić Policję czy prokuraturę , aby się tym 
zajęła.
Po wnikiliwej dyskusji wniosek o wprowadzenie do porządku obrad projektu 
uchwały Przewodniczacy Rady Gminy poddaje pod głosowanie.
W wyniku głosowania 12 było za. 

Przewodniczący Rady Gminy informuje , że Państwo Radni otrzymali wraz z 
zaproszeniem na sesję propozycję  porządku obrad sesji , który przewiduje 
rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie ustalenia regulaminu określającego niektóre 
zasady wynagradzania za pracę i przyznawania dodatków do wynagrodzenia 
nauczycielom zatrudnionym w oświatowych jednostkach organizacyjnych na terenie 
gminy Michałów dodatków do wynagrodzenia , dodatku mieszkaniowego i nagród. 
Przewodniczacy Rady Gminy prosi Przewodniczącego Komisji Rozwoju Społeczno-
Gospodarczego Budżetu i Finansów o przedstawienie opinii.
Przewodniczący Komisji przedstawia opnię- opinuia pozytywna.
Następnie Przewodniczący Rady Gminy prosi Przewodniczacego Komisji Zdrowia , 
Oświaty ,Kultury Bezpieczeństwa Publicznego Bezpieczeństwa Przeciwpżarowego 
o przedstawienie opinii – opinia pozytywna.
Przewodniczący Rady Gminy prosi Sekretarza obrad o odczytanie projektu uchwały 
.Sekretarz obrad odczytuje projekt uchwały w sprawie ustalenia regulaminu 
określającego niektóre zasady  przyznawania nauczycielom zatrudnionym w 
oświatowtch jednostkach organizacyjnych na terenie gminy Michałów dodatków do 
wynagrodzenia , dodatku mieszkaniowego i nagród.
Przewodniczący Rady Gminy projekt uchwały wraz z regulaminem  poddaje pod 
głosowanie.
W wyniku głosowania 12 było za 1 wstrzymujący.
Następnie Przewodniczacy Rady Gminy prosi Sekretarza obrad o odczytanie projektu 
uchwały w sprawie rozwiązania umowy wieczystego użytkmowania z Fundacją 
Pomocy Żołnierzom  Batalionów Chłopskich oraz zasłużonym Działaczom Ruchu 
Ludowego w Warszawie nieruchomości gruntowej  zabudowanej zabytkowym 
zespołem pałacowym w miejscowości Góry.
 Sekreatarz obrad odczytuje projekt uchwały.



Przewodniczący Rady Gminy poddaje pod głosowanie.
W wyniku głosowania 13 było za.
Radny Koziara pyta kiedy społeczeństwW wyniku głoso będzie mogło korzystać z 
internetu , co trzeba spełnić jaka jest ostateczna data.
Radny Tyburczyk chciałbym szczegółowo wiedzieć ile kosztował remont centrum 
Kultury , jakie środki otrzymaliśmy.
Wójt Gminy odpowiada , że w kwestii finansów odpowie państwu pani Skarbnik 
która ma dokładne wyliczenia.
Natomiast podłączenie internetu do Gminnego Centrum Kultury jest możliwe 
poprzez system antenowy.Nie może być antena od anteny dalej niż 1 km i anteny 
muszą się widzieć.Po uruchomieniu budżetu możemy zrobić rozeznanie o 
możliwościach podłączenia innych użytkowników .Województwo Świętokrzyskie
jest objęte programem związanym z możliwością podłączeń internetowych.
Gmina Michałów przystąpiła również do tego programu.  
Radny Ziółkowski gmina ma dostęp do neostrady.
Skarbnik Gminy przedstawia koszty remontu centrum kultury 
całość  209,263 zł,
w tym 172,201 zł ze ZPORR -u 
do zwrotu 122,781 zł
Wójt Gminy wyjaśnia , że prace obejmowały podłączenie kanalizacji , otynkowano 
budynek świetlicy strażackiej .
Radny Wleciał pyta co dalej z internetem , co odpowiadać mieszkańcom.
Wójt Gminy odpowiada , że będą prowadzone rozmowy z przedstawicielami firmy, 
którzy zrobią rozeznanie w terenie .
Radny Ziółkowski to urządzenie zamontowane jest niewystarczające dla całej gminy 
.
Radny Chmielarski jest to urządzenie , które nie spełni wymagań.
Radny Kowalczyk zbędna dyskusja , proponuję zaprosić na sesję Rady Gminy 
przedstawiciela firmy , który wyjaśni.

       Wobec wyczerpania się porządku obrad sesji Przewodniczący Rady Gminy 
wypowiedział zamykam uroczystą sesje Rady Gminy w Michałowie dziękując 
wszystkim za udział./sesję zakończono o godzinie 14-tej/


